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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde

Dato: 12/6-2023, kl. 17.00-19.00
Mødeleder:
Bestyrelsesformanden

Deltagere: Mads, Louise,Anita, Helga, Lise-Lotte, Asger, Remy,
Henriette, Flemming, Ann.
Fraværende:

Dagsorden
Hvad handler punktet om, er der
særlige ansvarlige, gæster og er det
til orientering (O), drøftelse (D) eller
beslutning (B)

Tid
Estimere
t tid til
punktet

Referat
Opsummering af orienteringen/drøftelsen,
konklusion på beslutning, angivelse af evt.
ansvarlig og evt. deadline.

Formidling
Til hvem, af
hvem og
hvordan?

0. Kontaktforældremøde 17.00
60 min.

1. Godkendelse af dagsorden
(B)

18.00
5 min

2. Godkendelse af referat (B) 18.05
5 min.

3. Elevråd (O) 18.10
5 min.

Der er holdt afslutning for nuværende og
velkommen til nye. Janus fortsætter som
kontaktlærer.

4. Diskussion af
kontaktforældremøde

18.15
10 min. 4 forældre (ud over bestyrelsen) fremmødt.

De har valgt at være repræsentanter for fx. at
følge trivsel og værdier.

Det har været noteret at Flemming og Ann har
været væk - der har ikke været den samme
styring.
Positiv tilbagemelding vedr. klubaftenerne i
SFO2.
Stor opbakning ift TEK-værksted, og skolehaver
(men er det forældre eller børnenes stemme?)

Emnerne skrives ind i årsberetningen.
Der er et ønske om at man som kontaktforældre
får en pjece som beskriver opgaver og
forventningsafstemning.

Måske kunne man overveje at dele invitationen til
kontaktforældremøde med flere.

5. Orientering (O+D) fra
skoleledelsen og
formanden

18.25
10 min.

Der er slået tre stillinger op. En støttelærer
på 12 timer, en lærer/pædagog til
mellemløsningen, og en medarbejder til
SFO.

Der er bestilt hegn.

Skolehaver er evalueret. Der bliver på
baggrund af det foretaget nogle
ændringer/justeringer til næste års
skolehaver. 2. klasse vil skulle blive på
skolen.
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SFO deltog i Børnefestival - særligt vores
børn fik meget ros.

Høring vedr. Store Bededag næste skoleår:
Skolebestyrelsen peger på, at der fortsat
skal placeres 200 skoledage.

Høringssvar vedr. Budget
Der peges på flere område herunder
ledelse/administration, normering i SFO,
tildeling til elevbaseret budget,
forældrebetaling i SFO m.m.
Alle bidrager til det samlede dokument i det
fælles dokument. Mads samler alle svar som
han skal have senest den 21.6.

6. Multihus (O+D) 18.35
5 min.

Mads har haft kontakt med styregruppen.
Der følges op løbende.

7. Årsberetning samt
forældreinformation (D+B)

18.40
10 min.

Helga samler inputs. Udsendes pr. mail og
kommenteres efterfølgende.
Skal udsendes som PDF på AULA når den
færdige udgave er lavet.

8. Eventuelt (O) 18.55
5 min.

Vedr. klassekvotient - hvis der kommer
elever fra eget distrikt hvor klassekvotienten
er på max skal vi sige ja, og er eleven
udenfor distriktet, kan vi sige nej.

evt. punkter til næste gang


